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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ.Nr.40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokola Nr.17 

 

Rīgā, 2022.gada 19.jūlijā, pulksten 09:30 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Edgars Dupats, Mārtiņš Ķeņģis, Uldis Ālītis, Linards Veide, Ivo Čerbakovs. 
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis, Valmieras sporta skolas treneris Miks 
Puķītis, biedrības “BMX klubs Mārupe” pilnvarotais pārstāvis Māris Liberts, biedrības “BMX Rīga” 
pilnvarotie pārstāvji – Edžus Treimanis un Ģirts Spilbergs, biedrības “BMX klubs Tukums” valdes 

loceklis Aivo Bučiņš, biedrības “KS Sporta klubs” valdes loceklis Kārlis Smilktens, Murjāņu sporta 
ģimnāzijas treneris Mārtiņš Trautmanis, Valmieras sporta skolas treneris Ivo Lakučs (piedalās 
attālināti).  
 

Padome sanākusi sešu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  
 
Sēdi vada: Sandis Āķis 

Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 

darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola parakstīšana. 
2. Par pretenziju par Ivo Lakuča un Kristena Krīgera rīcību UEC Eiropas BMX kausa 11. un 12. 

posma norisē Valmierā. 
3. Par Latvijas MTB junioru un U23 izlases trenera apstiprināšanu – T. Markss. 
4. Treneru ziņojumi par Latvijas junioru un U23 šosejas riteņbraucēju dalību Eiropas čempionātā 

– M. Trautmanis, A. Bēcis. 
5. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli.  
6. Ziņojums par UEC Eiropas BMX kausa 11. un 12. posma organizēšanu.  

7. Ziņojums par Baltijas čempionāta šosejas riteņbraukšanā organizēšanu.  
 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 

T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 17 
apstiprināšanu. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, Ķeņģim, Linardam 
Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 17 redakciju. 
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2. Par pretenziju par Ivo Lakuča un Kristena Krīgera rīcību UEC Eiropas BMX kausa 
11. un 12. posma norisē Valmierā. 

2022.gada 15. jūlijā LRF tika saņemta informācija no biedrībām -  “Mārupes BMX klubs”, “BMX 
Rīga”, “BMX Tukums”, “BMX Ādaži” un “Gulbenes Velo Fans” par iespējamiem pārkāpumiem 
I.Lakuča un K.Krīgera darbībās, kas izdarītas UEC Eiropas BMX kausa 11.un.12.posma norises 

laikā. Sakarā ar saņemto iesniegumu I. Lakučs skaidro padomes locekļiem un uzaicinātajiem 
savas veiktās darbības Valmieras Olimpiskajā centrā esošajā “Māra Štromberga BMX trasē 
Valmiera”. I. Lakučs norāda, ka trasē 2022.gada 24. jūlijā laikā no 22:30 – 23:00 atradies pēc 

sacensību rīkotāja Sanda Kārkliņa aicinājuma palīdzēt sagatavot trasi sacensībām. Norāda, ka ar 
savām veiktajām darbībām vēlējies nodrošināt sacensību nepārtrauktību starta barjeras 
darbības traucējumu gadījumā. I. Lakučs noliedz, ka būtu veicis starta barjeras 

pārprogrammēšanu. M. Puķītis padomes locekļiem un uzaicinātajiem demonstrē video un audio 
materiālus, kuros redzamas I. Lakuča un viņa sportista Kristena Krīgera veiktās darbības. M. 
Puķītis pauž viedokli, ka Ivo Lakučam un Kristenam Krīgeram noteiktajā laikā nemaz nebija 

jāatrodas sacensību trasē. M. Puķītis pauž viedokli, ka I. Lakuča un Kristena Krīgera veikto 
darbību rezultātā ir mainīts starta barjeras krišanas ātrums. M. Liberts norāda, ka I. Lakučs un 
Kristens Krīgers darbības ar starta barjeru ir veikuši jau sacensību laikā, kas nav bijis 
pieļaujams. M. Liberts aicina LRF padomi, ņemot vērā sniegtos video un audio materiālus, 

izvērtēt abu iesaistīto personu darbības un lemt par soda piemērošanu. Padomes locekļi un 
uzaicinātie diskutē par izveidojušos situāciju un iespējamajiem risinājumiem.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par, NOLEMJ: 
2.1. atzīt, ka Ivo Lakuča un Kristena Krīgera atrašanās trasē UEC Eiropas kausa BMX 

riteņbraukšanā 11. un 12. posma laikā pēc oficiālajiem treniņbraucieniem un laikā, kad trase 
citiem sportistiem un treneriem ir slēgta, nav attaisnojama un, neatkarīgi no šādas rīcības 
faktiskajām sekām, tā neatbilst fair play principiem sportā. 

2.2. lai pārbaudītu un saņemtu kompetenta neatkarīga eksperta slēdzienu par starta barjeras 
krišanas ātruma iespējamām izmaiņām (manipulācijām), uzdot A. Ozolam vērsties 
Starptautiskajā Riteņbraukšanas federācijā ar aicinājumu nozīmēt ekspertu pārbaudes un 

slēdziena sagatavošanai. 
2.3. atlikt lēmuma pieņemšanu par piemērojamo sodu Ivo Lakučam un Kristenam Krīgeram līdz 
Starptautiskās Riteņbraukšanas federācijas nozīmētā eksperta slēdziena saņemšanai. .  

 
3. Par Latvijas MTB junioru un U23 izlases trenera apstiprināšanu – T. Markss. 
T. Markss iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos par nepieciešamību apstiprināt Latvijas 

MTB junioru un U23 izlases galveno treneri. T. Markss izsaka priekšlikumu par izlases galveno 
treneri apstiprināt Kārli Smilktenu, ņemot vērā, ka treneris strādā ar junioru sportistiem un vēlas 
apvienot arī citu klubu sportistus, kuri vēlas sevi apliecināt starptautiskā līmeņa MTB Olimpiskā 

krosa disciplīnā. K. Smilktens informē par savu darbību un veicamajiem soļiem Latvijas MTB 
riteņbraukšanas izlases attīstībā. K. Smilktens apliecina gatavību organizēt kopējus izlašu 
braucienus uz starptautiskā līmeņa sacensībām. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par 

Latvijas junioru un U23 izlašu darba nodrošināšanu.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par, NOLEMJ: 
Apstiprināt Kārli Smilktenu par Latvijas MTB junioru un U23 izlases galveno treneri.  
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4. Treneru ziņojumi par Latvijas junioru un U23 šosejas riteņbraucēju dalību Eiropas 
čempionātā – M. Trautmanis, A. Bēcis. 

M. Trautmanis informē padomes locekļus un uzaicinātos par Latvijas junioru izlases startu 
Eiropas čempionātā šosejas riteņbraukšanā, kas notika Portugāles pilsētā Anadiā. M. Trautmanis 
sasniegtos rezultātus novērtē kā vidējus, atbilstošus sportistu sagatavotībai. Norāda uz 

veicamajiem darbiem, lai cerētu uz augstāka līmeņa rezultātiem. A. Bēcis informē par U23 
izlases sportistu sasniegtajiem rezultātiem, izceļot Aleksa Krasta konkurētspēju. Padomes locekļi 
un uzaicinātie diskutē par sportistu sasniegtajiem rezultātiem un veicamajiem darbiem, lai 

uzlabotu izlašu darbību nākotnē.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par, NOLEMJ: 
Apstiprināt M. Trautmaņa un A. Bēča ziņojumus. 
 

5. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos ar aktuālo LRF finanšu stāvokli. Padomes 
locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF ieņēmumu un izdevumu pozīcijām.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par, NOLEMJ: 
Apstiprināt A. Ozola ziņojumu.  

 
6. Ziņojums par UEC Eiropas BMX kausa 11. un 12. posma organizēšanu – A. Ozols. 
A. Ozols informē par Valmierā aizvadīto UEC Eiropas BMX kausa 11. un 12. posmu. A. Ozols 

norāda uz galvenajiem izaicinājumiem organizēšanas procesā, sadarbību ar Valmieras Olimpisko 
centru, Eiropas Riteņbraukšanas savienību un Valmieras novada pašvaldību. Norāda, ka 
sacensības aizvadītas augstā līmenī, bez būtiskiem starpgadījumiem un izpelnījās atzinību no 

Eiropas Riteņbraukšanas savienības un Starptautiskās Riteņbraukšanas savienības pārstāvjiem. 
A. Ozols informē, ka Valmierā arī nākamajā gadā tiek plānota Eiropas kausa posmu norise.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par, NOLEMJ: 
Apstiprināt A. Ozola ziņojumu. 

 
7. Ziņojums par Baltijas čempionāta šosejas riteņbraukšanā organizēšanu – T. 
Markss. 

T. Markss informē par Kuldīgā aizvadīto Baltijas čempionātu šosejas riteņbraukšanā. T. Markss 
izceļ sekmīgo sadarbību ar Kuldīgas novada pašvaldību, kuras piešķirtais finansējums ļāvis 
sacensības sarīkot augstākā līmenī. Norāda, ka sacensībās piedalījās 500 sportisti no Latvijas, 

Igaunijas un Lietuvas. T. Markss informē par organizēšanas procesu un nākotnes sadarbību ar 
Lietuvas un Igaunijas riteņbraukšanas federācijām.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par, NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
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Padome darbu beidz plkst. 11:30. 

 
Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Prezidents     ____________________________ 
      (paraksts) 
 

Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

                 (paraksts) 
Mārtiņš Ķeņģis     
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
 

Uldis Ālītis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

      (paraksts) 
 
Ivo Čerbakovs 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 

 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
      (paraksts) 
 

 


